
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het lukt de KNSB niet om te voldoen aan de jaarlijkse bijdrage aan IJsstadion Thialf. Een 

zorgelijke tegenvaller voor Thialf om de begroting sluitend te krijgen. Reden voor de 

fractie van PvdA Heerenveen om de volgende vragen te stellen: 

 
 

 

  

1. Wanneer en hoe is het college op de hoogte gebracht over deze ontwikkeling? 

 

Op 12 juni 2023 heeft de KNSB dit in haar brief aangegeven. Tijdens een gesprek op 19 

juni 2023 is dit vervolgens nader toegelicht. 

 

 

2. Hoe duidt het college dat de KNSB niet aan haar verplichtingen kan voldoen? 

 

Met de KNSB zijn wij van mening dat dit teleurstellend is. Wij vinden dat alles in het werk 

moet worden gesteld om toch zo snel mogelijk wel invulling te geven aan de 

verplichtingen. Waarbij creatief denken niet moet worden geschuwd en eventuele 

uitdagingen daarbij (op voorhand) niet uit de weg moeten worden gegaan. 

 

 

3. Wat is er precies besproken in het gesprek dat wethouder Sytsma en 

gedeputeerde Douwstra heeft gehad met de KNSB? 

 

De brief van 12 juni 2023 is toegelicht door de KNSB. Vanuit gemeente en provincie is 

geopperd het bondsbureau naar Thialf te verplaatsen. Dit zou volgens provincie en 

gemeente meerdere voordelen hebben, omdat de nu door KNSB in Utrecht betaalde huur 

voor KNSB voor een groot gedeelte kostenneutraal werkt. KNSB betaalt nu immers ook 

een huursom aan de huidige verhuurder van haar bondsbureau. De verhuizing naar 

Heerenveen stelt de KNSB in staat om (een deel van) haar verplichtingen na te komen. 

De KNSB heeft hier als bezwaar tegenin gebracht dat het grootste deel van haar leden en 

medewerkers in/rond de Randstad woont en dit niet als optie te zien. De KNSB gaf 

overigens aan dat een deel van haar medewerkers al regelmatig vanuit Thialf werkt. 

Volgens provincie en gemeente kan het vestigen van haar bondbureau deze 

medewerkers ook in kantoorfaciliteiten voorzien. Een verder voordeel is volgens beide 

overheden dat KNSB en nationale selecties Langebaan, Shorttrack en Kunstrijden ‘op 

loopafstand’ van elkaar aanwezig kunnen zijn. 
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4. Is het college het eens met de PvdA Heerenveen dat dit opnieuw een zorgelijke 

ontwikkeling is voor Thialf?  

 

De afgelopen jaren zijn mede dankzij uw raad en Provinciale Staten al belangrijke 

stappen gezet om Thialf weer financieel gezond te krijgen. Hier hebben de betrokken 

partijen en het Rijk eveneens aan bijgedragen. Vergeleken met de periode van het in 

gang zetten van het herstelplan in juli 2020 staat Thialf er al veel beter voor. Na 

realisering van de energiehub dit jaar en het aanzetten van de zonnepanelen ligt er een 

goede basis voor een financieel gezonde toekomst van Thialf. Waarbij de topsport zich 

verder kan ontwikkelen en Thialf het grootste deel van de tijd beschikbaar is voor 

breedtesport.  

 

Daarnaast hebben NOC*NSF en KNSB aangegeven zich te willen blijven inzetten om 

Thialf verder financieel gezond te maken, ook al lukt dit voor de KNSB momenteel niet op 

de manier zoals was afgesproken. Wat wel een lastige ontwikkeling is.  

 

NOC*NSF wil voor 1 december 2023 met alle betrokken partijen tot bindende 

samenwerkingsafspraken voor de lange termijn voor Thialf komen.  

 

 

 

 

5. Er wordt nagedacht over dat de KNSB haar intrek neemt in Thialf om op die 

manier huurkosten aan Thialf te kunnen afdragen, over welk huurbedrag gaat 

dit dan en hoe verhoudt dit zich met de jaarlijkse bijdrage van de KNSB aan 

Thialf? 

 

 

Deze bijdrage zal tussen de € 150.000 en € 200.000 bedragen. Er is momenteel nog 

geen sprake van dat de KNSB kantoorruimte in Thialf gaat betrekken. Financiering van 

de verbouwing van de Ireen Wüstbocht zou eventueel kunnen uit de opbrengst van de 

verhuur van de kantoorruimten. De uitkomsten hiervan zijn van invloed op de 

jaarlijkse bijdrage.  

 

 

6. Heeft deze ontwikkeling invloed op het komende schaatsseizoen? Zo ja, wat is 

het scenario? Zo nee, wat is de verwachting?  

 

 

Het niet leveren van het gecommitteerd zijn aan het leveren van zware 

inspanningsverplichting zal de continuïteit van Thialf op de korte termijn niet in gevaar 



 

brengen, tegelijkertijd zal er een beperking voelbaar zijn op het uitvoeren van 

noodzakelijk groot onderhoud. 

 

 

7. Wat is de status van de boeteclausule nu de zonnepanelen op Thialf nog niet 

zijn aangezet en hoe wordt dit bedrag voldaan? 

 

 

Tot dusver is de boete verrekend met nota’s voor werkzaamheden die als gevolg van 

wijziging NEN-normeringen (2022 versus 2016) door Thialf moesten worden betaald. 

Het overgrote deel van de werkzaamheden valt onder garantiebepalingen en zijn dus 

voor rekening van de leverancier. 

 

8. Wat is de verwachting van het college dat er eind dit jaar structurele afspraken 

liggen waar NOC*NSF om vraagt in een schrijven? 

 

 

Wij gaan hier samen met Thialf en provincie naar streven. 

 




